
 

       M E S T O   Š A M O R Í N   -   S O M O R J A   VÁ R O S 
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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia komisie dopravy, verejného poriadku a  požiarnej ochrany 

konaného d ňa 22. 02. 2024 na MsÚ Šamorín  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Zasadnutie otvoril predseda komisie T. Jávorka, ďalej sa pokračovalo podľa programu. 
 

1. Úvod 

Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice: L. Tóth (zapisovateľ), T. Jávorka (overovateľ). 

2. Štúdia zmeny organizácie dopravy Pešej ulice 

Komisia bola oboznámená s dopravnou štúdiou, ktorej cieľom je zlepšiť dopravno-

bezpečnostnú situáciu v Pešej ulici: upokojiť dopravu a vyriešiť ilegálne parkovanie. Komisia 

po prerokovaní predloženého materiálu odporúča: 

- alternatívu č.1 s čiastočným parkovaním na chodníku (za:4 / proti:2), 

v strede ulice so zmenou strany parkovania (za:6 / proti:0), 

- predložiť do výboru Mliečno na prerokovanie, 

- verejnú komunikáciu zabezpečiť zasielaním pripomienok e-mailom na 

info@samorin.sk. 

3. Správa o príprave investičných projektov na úseku dopravy 2024-2025 

Cyklocesta na Rybárskej (odovzdanie DSP v marci), rozšírenie platených parkovísk (štúdia 

vypracovaná), cyklocesta cez orné polia v Bučuházi, križovatka Bratislavská – Vinohradská 

(projekt zaslať na vyjadrenie SSC a iniciovať rokovanie s nimi), TDZ atraktivity cestovného 

Ruchu (žiadosti zaslané na vyjadrenie kompetentným orgánom),  obchvat Šámot (polohopis-

výškopis hotový, projekt pre ÚR v máji) 

4. Žiadosť o osadenie retardéra – E.H. Csaplárová  

Komisia upozorňuje, že slepá ulica je súkromná a jej pripojenie nebolo vytvorené vhodným 

spôsobom, za čo nesú zodpovednosť investor a majitelia súkromnej cesty. Položenie retardéra 

a osadenie 30-ky môže zlepšiť dopravno-bezpečnostnú situáciu pri vychádzaní zo slepej cesty 

na hlavnú, preto komisia podporuje žiadosť a majiteľom rodinných domov odporúča, aby si 

vybudovali vlastný chodník pozdĺž cesty – pri dodržaní platných zákonných a technických 

predpisov. 

5. Žiadosť obyvateľov Kráľovianok o rekonštrukciu cesty pod záhradkami 



Komisia sa oboznámila so žiadosťou obyvateľov a odporúča postupovať podľa schválené 

plánu investície na rok 2024-25. Referát dopravy zabezpečí najnutnejšie opravy z rozpočtovej 

položky pre opravu ciest.  

6. Senecká cesta  - návrhy na vytvorenie cyklopruhov 

Komisia berie na vedomie predloženú štúdiu, na ďalšie zasadnutie žiada pripraviť cenu 

a odporúča osloviť kraj so žiadosťou o spolufinancovanie.  

7. Projekt rozšírenia platených parkovísk – I. etapa 

Komisia nemá k nemu pripomienky a podporuje jeho realizáciu.  

8. Rôzne 

- P. Élesztős: načrtol problém kolobežkárov (nebezpečná jazda). 

- P. Élesztős: načrtol myšlienku zavedenia úsekového merania, vysvetlil technickú 

podstatu. Komisia podporuje jeho snahu získať bližšie informácie o možnosti 

zavedenia úsekového merania na Pešej ulici, Mliečňanskej a Čilistovskej.  

-  I. Fehér: veľmi pozitívne vníma informácie dávané do elektronických a tlačených 

médií a pýtal sa či hasiči monitorujú dodržanie odstupov parkovaní pri školách 

a verejných budovách z hľadiska požiarnej bezpečnosti.  

- R. Hatos: žiada riešiť parkovanie a státie v ranných a poobedňajších hodinách pred 

maďarskou a slovenskou základnou školou – vyloženie, naloženie detí. Komisia 

odporúča na ďalšie zasadnutie pripraviť návrh K+R parkovania. 

 
Zápisnicu vyhotovil: László Tóth 
Zápisnicu overil: Tamás Jávorka 


